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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2024/25:300 Upptagande av markförlagd kabel 

På många håll i landet har kopparnätet avvecklats. Det har till exempel då varit 
Telia som stått för det som transporteras i nätet och det statliga Skanova som 
äger själva ledningen eller kabeln. Där det funnits luftledning har man börjat 
plocka ned stolpar samt också ta ned koppartråden. 

Det som däremot är lite osäkert är hur det blir med den kopparkabel som finns 
nedgrävd runt om i landet. Ett exempel på en sådan är en kabel mellan Gudhem 
och Trollhättan, där en markförlagd kabel kan vara nedgrävd rätt över en 
lantbrukares eller markägares åker. Denna kabel har också ledningsrätten 
upphört vid. 

Om man från statligt håll tar bort de ledningar och kablar som inte används, till 
exempel luftkabel, bör så även ske med den markkabel som inte längre 
används. Det finns en stor risk att exempelvis lantbrukaren som brukar jorden 
plöjer av en kabel. Därför bör det enda rätta vara att ta bort sådan kabel som 
inte längre används.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga energi- och näringsminister Ebba 
Busch:

 

Kommer ministern och regeringen att verka för att markförlagda kablar som 
inte längre används tas upp ur marken för att det till exempel ska vara lättare att 
bruka jorden?

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-22
Besvaras senast
2024-10-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


